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Pan
Tomasz Anielak
Radny Rady Miejskiej 
w Łodzi

Szanowny Panie Radny , 

      

W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 29 sierpnia 2022 roku, w sprawie 
Społecznej Szkoły Muzycznej I Stopnia im. Władysława Szpilmana w Łodzi, uprzejmie 
informuję, że w chwili obecnej trwają rozmowy pomiędzy Panią Barbarą Weber – 
Wilczyńską - Dyrektorem Społecznej Szkoły Muzycznej I st. im. Władysława Szpilmana 
w Łodzi, a Panią Magdaleną Prokaryn - Dynarską - Dyrektorem Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego nr 8 w Łodzi, odnośnie podpisania umowy na wynajem pomieszczeń 
na potrzeby prowadzenia zajęć przez szkołę muzyczną. 

Małgorzata MOSKWA - WODNICKA




